
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 14. januar 2025 kl. 19.00. 
Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen og Lars Mogensen. 

 
1. Referat 
Lars blev valgt som referent.  
Referatet fra 10. december 2025 blev godkendt.  

2. Nytårstaffel 
Da repræsentantskabsfesten er udsat, og ikke afholdes i år, blev det aftalt, at afdelingsbestyrelsen mødes på 
Café Gallardo, Torvet 17, mandag den 20. januar kl. 18.30. Lars bestiller bord.  

3. Plænen ved himmelrummet  
Som tidligere omtalt, skal der laves en sti ved multibanen, da der er mudret og vådt. Der er kommet tilbud på 
flisearbejdet, der koster 45.750 kr. plus moms. Pengene tages fra beplantningskontoen, hvor der er penge 
nok.  
Der er også kommet tilbud på fliselægning langs med siddepladserne, som koster 25.375 kr. Dette tages fra 
opretningskontoen.  

4. Formandsmøde 
Der holdes møde for alle afdelingsbestyrelsernes formænd den 6. februar 2025 kl. 17.00. Elva deltager som 
formand og Lars fra organisationsbestyrelsen. Dagsordenen indeholder ikke meget andet end orienteringer.  

5. Afdelingsmøde og budget 
Overordnet diskussion om der er forslag der skal stilles til det kommende afdelingsmøde.  
De bygningsfacader der er nordvendte, er fyldt med alger og generelt grimme. De bør have en ekstra 
rengøring. Emnet tages op på budgetmødet.  

6. Rengøring 
Der mangler en støvsuger til bestyrelseslokalet, da den gamle er brændt sammen. Lars køber en på tilbud 
hurtigst muligt.  

7. Eventuelt 
Orientering om ændrede regler for fleksibel udlejning.  

 

Mødet sluttede kl. 20.00. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


